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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE VOJANY 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 
z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Vojany, konaného dňa 23.2.2012 o 18.30 hodine 

v zasadacej sieni Obecného úradu vo Vojanoch. Zasadnutie bolo zvolané starostom obce podľa § 13 

ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

 

Prítomní: 

Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, hlavný kontrolór obce Ing. Krejza  

František, JUDr. Dušan Szabó, právny zástupca obce  a starosta obce. Prezenčná listina tvorí prílohu 

zápisnice. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesení 

4. Grafický návrh webstránky 

5. Rekonštrukcia obecného rozhlasu 

6. Budova č. 354 v k.ú. Vojany – znalecký posudok na budovu a spôsob naloţenia s budovou 

7. Prenájom pozemku pod budovou č. 354 v kú. Vojany vo vlastníctve Svetlany Karkovej, L.N.T.    

    85/13, 07901 Veľké Kapušany 

8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Vojany 

9. Správy hlavného kontrolóra Obce Vojany ohľadom Organizačného poriadku obecného úradu zo dňa  

    1.2.2012 a ohľadom VZN o poskytovaní dotácií zo dňa 6.2.2012 

10. Voľba členov kultúrnej komisie pri OZ Vojany 

11. Správa o plnení rozpočtu za 4. štvrťrok 2011 

12. Separovaný zber odpadu v Obci Drahňov a v ďalších obciach regiónu - informácia 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

K bodu číslo 1 – Otvorenie 

 Starosta obce privítal všetkých prítomných a skonštatoval, ţe chýba poslanec MUDr. Michal 

Varga, ktorý sa ospravedlnil za svoju neúčasť. Starosta obce vyhlásil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva za uznášaniaschopné.  

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

OZ schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočnreného dňa 23 februára 

2012. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

     Hlasovanie: za 6 / Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč / 

                                     proti  0, zdržal sa 0   
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K bodu číslo 2 -  Voľba návrhovej komisie 

 Starosta obce navrhol nasledovné zloţenie návrhovej komisie: Lukáč Attila, Béres Zoltán 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 

 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v nasledovnom zložení:  Lukáč Attila a Béres Zoltán 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, / 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

K bodu číslo 3 -  Kontrola uznesení 

Kark prečítal uznesenia prijaté na predchádzajúcom zasadnutí. 

 

K bodu číslo 4 - Grafický návrh webstránky 

 

Starsta obce oznámil poslancom, ţe pán Bračok pripravil grafický návrh webstránky obce, ktorý 

kaţdý poslanec obdrţal s materiálmi a ţiada poslancov, aby vyslovili svoj názor prípadne dali ďalšie 

návrhy na skvalitnenie webstránky obce. 

Pán Bračok stručne oboznámil poslancov s grafickým návrhom webstránky obce. 

Jakub Ladislav sa opýtal, či do časti Fórum môţe hocikto napísať svoj názor alebo návrh 

Franko Gabriel dodal, ţe treba urobiť  návrh webstránku obce tak, aby tam boli všetky informácie, 

ktoré tam musia byť 

Lukáč Attila sa opýtal, ţe ako často je aktualizovaná webstránka, lebo sú tam aj  staré uţ neaktuálne 

údaje, treba venovať stránke väčšiu pozornosť, a ţiada aby aktualizácia bola častejšia. 

Kark Zoltán dodal, ţe kaţdá nová informácia má byť zverejnená. 

Béres Zoltán navrhol zverejňovať informácie aj o futbalovom klube a aby výsledky jednotlivých 

zápasov boli zverejnené na druhý deň po ukončení zápasov. 

Ing. Krejza František, hlavný kontrlór obce oboznámil poslancov so svojimi zisteniami v súvislosti s 

webstránkou obce. Podľa neho stránka obce je neúplná pričom infromácie k občanom sa najrýchlejšie 

dostanú cez internet. Zákon o slobodnom prístupe k informáciam stanovuje, ţe aké údaje majú byť 

povinne zverejnené a sú určené aj letohy, ţe do koľkých dní sa má určitý údaj sa zverejniť. Treba 

dodrţiavať aj zákon o ochrane osobných údajov a zverejnené dokumenty nesmú obsahovať osobné 

údaje. Podľa neho elektronická komunikácia nefunguje tak ako by mala. Chce aby boli všetky 

predpísané ale aj iné pre občanov zaujímavé údaje viditeľné na sránke obce. Navrhuje vypracovať 

smernicu o pouţívaní výpočtovej techniky v súvislosti s ochranou osobných údajov. 

Oboznámil poslancov, ţe  Obecný úrad má iba jednu e-mailovú adresu, ktorá nie je chránená a  ktorú 

pouţívajú všetci zamestnanci. Navrhuje, aby kaţdý zamestnanec mal svoju e-mailovú adresu cez 

doménu, ktorá je bezpčnejšia, chránená a nestratia sa údaje.  

Navrhoval, aby pán Bračok chodil na zasadnutia OZ  a na akcie, ktoré sa konajú v obci a ihneď 

informoval občanov cez webstránku.  

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ schvaľuje štruktúru webstránky obce na základe predloženého grafického návrhu, ktorý tvorí 

prílohu uznesnia. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    
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K bodu číslo 5 - Rekonštrukcia obecného rozhlasu 

 

Starosta obce informoval poslancov, ţe je moţnosť podať ţiadosť na Ministerstvo financií na 

rekonštrukciu verejného rozhlasu. Výška poţadovanej dotácie je 14 300 eur. 

Obec podala takú ţiadosť aj minulý rok, ale vtedy nám nebola schválená dotácia.  

Kaszonyi poznamenal, ţe v ţiadosti je uvedené, ţe minimálna výška vlastných nákladov je 10%. Môţe 

sa stať, ţe schvália dotáciu vo výške 50% a zvyšných 50% má zaplatiť obec? 

Starosta odpovedal, ţe na Minsterstve financií SR je stanovená výška spolufiancovania na 10%, ale 

môţe sa stať, ţe neschvália celú sumu a vtedy obec sa má rozhodnúť ako ďalej.  

 

Franko – dodal, ţe obecné zastupiteľstvo uţ schválilo toľko spolufinancovaní k jednotlivým 

projektom vo výške 5%, ţe pomali sa nedajú sledovať preto navrhuje zaloţiť evidenciu alebo 

vyhotoviť prehľad o schválených spolufinancovaniach. Ďalej navrhuje zaoberať sa s takými akciami, 

ktoré sú viditeľné v obci. 

Starosta obce odpovedal, ţe jeho povinnosťou je informovať poslancov o výpísaných výzvach 

a o moţnostiach na získavanie dotácií pre obec. Ak obec nebude podávať projekty nikdy nedostane 

dotácie a z vlastných zdrojov nie je schopná obec uskutočniť väčšie akcie v obci.  

Bračok – navrhuje zverejniť na webstránke, ţe aké projekty sa podávali 

Lukáč – poznamenal, ţe aj v predcházajúcom volebnom období sa rokovalo o takej ţiadosti. Ţiada 

starostu, aby informoval poslancov aj o tom ktorý projekt bol neúspešný aby poslanci mali prehľad. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ vo Vojanoch schvaľuje 

A/  vypracovanie a podanie ţiadosti o poskytnutie dotácie v pôsobnosti Ministerstva financií SR na 

projekt: „Rekonštrukcia obecného rozhlasu“ 

b/ spolufinancovanie projektu zo strany obce Vojany vo výške 10% čo predstavuje 1 430,00 eur 

z celkových nákladov projektu tj. 14 300,00 eur s DPH. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

Starosta navrhol jednať o bodoch č. 6 č. 354 v k.ú. Vojany – znalecký posudok na budovu 

a spôsob naloženia s budovou a 7 Prenájom pozemku pod budovou č. 354 v kú. Vojany vo 

vlastníctve Svetlany Karkovej, L.N.T., 85/13, 07901 Veľké Kapušany naraz, nakoľko sa týkajú 

tej istej budovy  

 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe na budovu bol vypracovaný znalecký posudok oprávnenou 

osobou Ing. Blaţejom Nagyidaim. Kópiu znaleckého posudku dostal kaţdý poslanec.  

Franko – poznamenal, ţe nevie podľa čoho dal znalec také vysoké koeficienty, pozná stav budovy 

a cena uvedená v znaleckom posudku je vysoká 

Starosta obce odpovedal, ţe výšku koeficientov stanovuje zákon a znalec je zodpovedný za znalecký 

posudok. 

Czinke Štefan starosta obce navrhol najprv vyrovnať nedoplatok na nájomnom vo výške  2 222,32 eur, 

navrhuje aby obec odkúpila pozemok pod budovou.  
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Kark Zoltán – nechápe prečo bolo treba vypracovať znalecký posudok na budovu keď obec rozmýšľa 

o odkúpení pozemku. Na začiatku jednaní právnik povedal, ţe je to vec osobitného zreteľa.  

Jakub – poznamenal, ţe na pozemku je ťarcha 

Lukáč – dodal, ak Karková dlhuje obci s nájomným tak aj obec dlhuje s nájomným za pozemok pod 

budovou 

Starosta obce – kaţdý musí vyrovnať záväzky voči druhému a poţiadal poslancov o návrhy. 

Poslanci obecného zastupiteľstva mali nasledovné návrhy: 

Franko – v prvom rade dlhy treba vyrovnať, a navrhuje predať budovu 

Béres - dlhy treba vyrovnať  

Kark – uznesenie č. 96 nie je zrušené podľa ktorého bude započítaná a odpísaná pohľadávka vo výške 

1500. Po započítaní pohľadávky nedoplatok na nájomnom bude cca vo výške  700 eur.  

Starosta obce – oboznámil poslancov, ţe všeobecná hodnota majetku podľa znaleckého posudku je 

8 500 eur. Vnútoré zariadenie, pozemok a pristavba nie sú predmetom znaleckého posudku. 

Hlavný kontrolór obce – uviedol svoje nezáväzné stanovisko, nakoľko svoju funkciu vykonáva iba od 

1. februára a nepozná podrobnosti ktoré súvisia s budovou ako napríklad kto staval, ako staval a iné: 

- Upozorňuje poslancov na nesúlad z hľadiska zákona o účtovníctve a zásad hospodárenia s majetkom 

obce, nakoľko obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie o tom, ţe obec uhradí 50% ceny za 

vypracovanie znaleckého posudku a objednávateľom vypracovania znaleckého posudku je pani 

Svetlana Karková a nikde nefiguruje, ţe zadávateľom je aj Obec Vojany. V uznesení nie je 

špecifikácia za akým účelom sa má vypracovať znalecký posudok, ale v posudku je uvedené ţe je 

vypracovaný za účelom  uzatvorenia kúpnej zmluvy. V zmysle zásad o hospodárení s majetkom ak 

obec chce predaj budovu musí umoţniť prístup všetkým občanom to znamená, ţe musí byť verejná 

výzva.  

- Ak chce obec predať budovu  mal by byť vypracovaný návrh kúpnej zmluvy a predloţený za 

zasadnutie OZ. Zatiaľ nevidel uznesenie o tom, ţe obec budovu predá. 

- Našiel návrh nájomnej zmluvy na pozemok v ktorej nie je uvedená cena. Túto nájomnú zmluvu 

predkladá starosta obce avšak nájomnú zmluvu má predkladať vlastník pozemku a nemôţe dať 

hocijakú cenu ale iba takú ktorú OZ stanovilo. V nájomnej zmluve by malo byť prehlásenie, ţe 

prenajímateľ  môţe voľne nakladať s majetkom a v tomto prípade je na liste vlastníctva niekoľko 

exekučných záloţných práv na pozemku. 

Navrhuje začať jednanie v tejto veci od začiatku a určiť a mal by niekto jasne deklarovať zámer. 

V poslednom rade vidí konflikt záujmov, poslanec má hlasovať v záujme obce ale tu pán poslanec 

jednal v mene  svojho alebo niekoho iného. V takom prípade poslanec nemôţe v uvedenej veci 

hlasovať. 

Kark – Uznesenie nadiktoval právnik, ktorý je prítomných na zasadnutiach OZ, keď sa stala chyba 

treba ju opraviť. Svetlana Karková je jeho bývalá manţelka a preto nevidí dôvod prečo by nemohol 

hlasovať v tejto veci. Okrem toho o tejto záleţitosti rokuje obecné zastupiteľstvo uţ pol roka a nikto 

ho neupozornil. 

Hlavný kontrolór dodal, ţe uznesenie môţe nadiktovať hocikto ale schválilo to obecné zastupiteľstvo. 

Lukáč – sa opýtal, či v nájomnej zmluve uzatvorenej medzi Obcou a pani Karkovou nie je uvedené, ţe 

nájomca má predkupné právo? 

 

JUDr. Szabó právny zástupca obce – prípad osobitného zreteľa za tým stojí, zákon o majetku obcí  

umoţňuje predať majetok ak sa jedná o prípad osobitného zreteľa s tým, ţe je potrebná 3/5 väčšina 

a musí byť zdôvodnené prijatým uznesením. V súčasnej dobe obecné zastupiteľstvo sa ešte 

nerozhodlo, ţe spomínaný majetok obec predá. Jedná sa o vec osobitného zreteľa lebo budova stojí na 

pozemku, ktorý je vo vlastníctve toho, kto má záujem o odkúpenie budovy. Obecné zastupiteľstvo má 
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zverejniť zámer predať majetok s uvedením konkrétnej ceny a konkrétnej osoby, komu sa majetok 

predáva. Zámer má byť zverejnený najmenej 15 dní na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce 

a aţ potom môţe hlasovať obecné zastupiteľstvo.  

Kark opustil rokovaciu miestnosť. 

Na prijatie uznesenia je potrebná 3/5 väčšina v tomto prípade 5 hlasov musí byť za to ţe sa jedná 

o prípad osobitného zreteľa a obec predá majetok. 

Kark sa vrátil do miestnosti. 

 

Hlavný kontrolór – existujú dva druh zákonov, jeden platí na území SR a Zásady hospodárenia 

s majetkom, ktoré platia na území obce Vojany. Doporučuje prečítať a dodrţiavať prijaté zásady 

hospodárenia. Predkupné právo neexistuje, treba dať moţnosť kaţdému na odkúpenie majetku, kto by 

mal záujem o kúpu budovy. 

Franko – podľa neho nikto nebude mať záujem o takú budovu ktorá leţí na cudzom pozemku. 

Kark - on nechce kúpiť budovu silou mocou, len tá moţnosť odznela na zasadnutí OZ, ale uţ sa celá 

záleţitosť ťahá pol roka, posledná verzia bola, ţe treba vypracovať znalecký posudok. 

Hlavný kontrolór – jeho povinnosťou je upozorniť na nesprávne konanie a pri kontrole účtovníctva 

zistil, ţe obec vyplatila 100 eur za niečo, kde nie je uvedená obec ako ţiadateľ. 

Lukáč opustil miestnosť. 

Kark – znalecký posudok bol vypracovaný na základe uznesenia OZ, a keď ide o vec osobitného 

zreteľa ani nebolo treba vypracovanie znaleckého posudku.  

JUDr. Szabó – nevidí logiku v tom, ţe prečo chce pani Karková kúpiť budovu, ktorá stojí na takom 

pozemku na ktorom je exekúcia. 

Kark – nikto nehovoril, ţe pani Karková chce kúpiť na svoje meno 

JUDr. Szabó- prípad osobitného zreteľa je iba u Svetlany Karkovej u nikoho iného nie je. 

Czinke Štefan starosta obce  ţiada návrhy poslancov na pokračovanie v tejto veci. 

Jakub navrhuje pokračovať v prenajímaní a prerušiť jednanie. 

Starosta obce  navrhuje dať veci do poriadku po právnej stránke odročiť jednanie na ďalšie zasadnutie. 

Lukáč sa vrátil do miestnosti.  

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ odročuje body programu dnešného zasadnutia č. 6 a7 na plánované zasadnutie OZ koncom marca 

2012. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6/Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

K bodu číslo 8 - Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Vojany 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s Plánom kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra, ktorý bol 

doručený poslancom s materiálmi pred zasadnutím. Poţiadal poslancov o prípadné pripomienky. 

Hlavný kontrolór dodal, ţe najprv sa chce zoznámiť s nariadeniami a smernicami ktoré platia na území 

obce a bude sa zaoberať aj s prípadnými záleţitosťami, ktoré sa vyskytnú v prvom polroku ale 

kontroly uvedené v predloţenom pláne budú vykonané. 

   

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vojany na prvý polrok 2012, ktorý 

tvorí prílohu uznesenia 
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Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

K bodu číslo 9 - Správy hlavného kontrolóra Obce Vojany ohľadom Organizačného poriadku 

obecného úradu zo dňa 1.2.2012 a ohľadom VZN o poskytovaní dotácií zo dňa 6.2.2012 

 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe kaţdý poslanec dostal správy hlavného kontrolóra 

s materiálmi. Svoje stanovisko napísal na koniec správy podľa ktorého nevidí dôvod na zmenu VZN č. 

1/2005 z dôvodu, ţe to doteraz fungovalo bez problémov. Kaţdá ţiadosť bola zaregistrovaná na 

podateľni obecného úradu a ako starosta potom predloţil na zasadnutie OZ.  

Kark – sa vyjadril k bodu 2 Záznamu podľa ktorého návrh obecnému zastupiteľstvu môţe predloţiť 

iba starosta. Podľa neho to nie je správne, lebo môţe nastať situácia, ţe starosta nebude chcieť dať 

návrh na prerokovanie a potom poslanci nebudú môcť robiť nič. 

Lukáč opustil rokovaciu miestnosť. 

Hlavný kontrolór v súvislosti so Záznamom dodal, ţe prvá pripomienka sa týka toho, ţe dotácie 

schvaľuje OZ, podľa neho keď v rozpočte je schválená dotácia netreba o tom hlasovať znova, druhá 

pripomienka  sa týka toho, kto môţe navrhovať, ţe kto dostane dotáciu. Na  základe VZN návrh môţe 

dať iba starosta a poslanci nie. 

Starosta obce odpovedal, ţe VZN obsahuje podmienky za ktorých sa môţe schváliť dotácia. 

JUDr. Szabó – aj to bolo povedané na zasadnutiach, ţe obecné zastupiteľstvo bude rokovať o kaţdej 

ţiadosti samostatne a dotácia bude schválená v súlade s rozpočtom. 

Hlavný kontrolór Ing. Krejza vysvetlil, ţe starosta je oprávnený hospodáriť so schváleným rozpočtom  

Starosta  obce dodal, ţe je stanovená výška do ktorej môţe rozhodovať starosta sám a dotácie sú 

zvyčajne nad tou hranicou. 

Lukáč sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

 

OZ berie na vedomie Záznam z kontroly hlavného kontrolóra zo dňa 1.2.2012 ohľadom Kontroly 

Všeobecne záväzného nariadenia obce Vojany č. 1/2005 o poskytovaní dotácií. Záznam tvorí prílohu 

uznesenia. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

Starosta obce v súvislosti so správou o Kontrole organizačného poriadku oboznámil poslancov, ţe 

Organizačný poriadok obecného úradu bude prepracovaný v zmysle platnej legislatívy v termíne do 

31.5.2012. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ berie na vedomie Správu o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra zo dňa 1.2.2012 ohľadom 

Organizačné poriadku obecného úradu. Záznam tvorí prílohu uznesenia. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    
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K bodu číslo 10 - Voľba členov kultúrnej komisie pri OZ Vojany 

Franko Gabriel predseda kultúrnej komisie  oslovil osoby, ktoré sa aktívne zúčastňovali pri 

organizovaní akcií obce v predchádzajúcom období.  Najprv osovil pani Bračokovú, ktorá sa vyjadrila 

tak, ţe toľko členov je málo do tejto komisie a navrhla aj Mgr. Krajnyika. Oznámil zloţenie komisie 

nasledovne: zo strany OU Fajdelová Mária a Juhász Ján, zo stany školskej jedálne  Anna Franková a  

Bračoková Ida. Predseda komisie ţiada OZ o udelenie výnimky a zvýšiť počet členov kultúrnej 

komisie na 6. 

Kaszonyi – dodal, ţe aj  športová komisia má 5 členov a tieţ majú veľa práce.  

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

 

OZ volí na základe návrhu predsedu kultúrnej komiesie Gabriela Franka za členov kultúrnej komisie 

pri OZ Vojany:  Fajdelová Mária, Juhász Ján, Bračoková Ida, Anna Franková 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ  

                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 1 Jakub    

 

K bodu číslo 11 - Správa o plnení rozpočtu za 4. štvrťrok 2011 

 

Starosta obce oboznámil poslancov, ţe kaţdému poslancovi bola doručená Správa o plnení rozpočtu 

za 4. štvrťrok 2011 a ţiada poslancov o vyjadrenie sa k uvedenej správe. 

Poslanci nemali pripomienky. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ berie na vedomie správu o plnené rozpočtu k 31.12.2011. Správa tvorí prílohu uznesenia. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi,/, 

                                    proti  0,  zdržal sa 1 Lukáč,    

 

K bodu číslo 12 - Separovaný zber odpadu v Obci Drahňov a v ďalších obciach regiónu – 

informácia 

Czinke Štefan starosta obce  oboznámil poslancov, ţe Obec Vojany sa zapojila do projektu: Zberný 

dvor Drahňov a kompostáreň Drahňov. Tento projekt bol úspešný a je spolufinancovaný z Kohézneho 

fondu  Európskej únie v rámci Operačného programu Ţivotné prostredie. Obec Drahňov vypracovala 

Všeobecné informácie pre obce zapojených do projektu, ktoré tvoria prílohu zápisnice. 

Podľa informácií v kaţdej obci budú stojiská, kde budú uloţené veľké zberné nádoby na separovaný 

zber odpadu okrem toho kaţdá domácnosť dostane nádoby a vrecia na separovaný zber odpadu. 

Zberným vozidlom bude zabezpečený aj vývoz komunálneho odpadu. Zber sa bude uskutočňovať na 

základe harmonogramu. 

V našej obci budú stojiská : pri pošte, základnej a materskej škole, pri multifunkčnom ihrisku, oproti 

obchodu pána  Bertu a  na cintoríne. 

Kark – sa opýtal, ţe keď občan bude mať stavebnú suť bude môcť odniesť na skládku do Drahňova? 

Starosta obce odpovedal, ţe áno, v našej obci nebude veľká zmena lebo u nás sa separuje aj 

v súčasnosti, iba vývoz sa bude uskutočňovať podľa nového harmonogramu.  

Franko – navrhuje, aby stojiská boli sledované kamerovým systémom. Okrem iného poznamenal, ţe 

projekt zahŕňa aj kompostovisko a aj mi sme dostali dotáciu na kompostovisko nebude problém? 
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Lukáč  opustil rokovaciu miestnosť 

Starosta obce odpovedal, ţe obec Vojany dostala dotáciu na nákup technológie na biologicky 

rozloţiteľný odpad. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ berie na vedomie správu Informácie o projekt Zberný dvor Drahňov. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi,/, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

K bodu číslo 13 – Rôzne 

a/ Starosta obce oboznámil poslancov, ţe  EKOFOND zverejnil výzvu na úsporu energie na verejných 

budovách obcí. Je moţnosť podať projekt na zateplenie budovy obecného úradu. K zadaniu projektu je 

potrebný stavebný projekt a energetický audit. Vypracovanie stavebného projektu môţe stať pribliţne 

1 800 eur +DPH. Spolufinancovanie obce je 5% z celkových nákladov. 

Kark – v minulom roku bola bola podaná ţiadosť na zateplenie MŠ a neprešla, v tomto roku bude 

projekt úspešný? Treba zaloţiť evidenciu podaných projektov, lebo skutočne sa nedajú sledovať 

podané projekty. 

Starosta obce – keď nepodáme ţiadosť nedostaneme peniaze. 

Jakub – vo viacerých obciach je budova obecného úradu zrekonštruovaná  

Kark – na vypracovanie projektu treba výberové konanie 

Starosta obce – obec osloví troch projektantov a urobí sa výberové konanie. 

 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ schvaľuje vypracovanie PD na zateplenie budovy Obecného úradu Vojany výberovým konaním 

v maximálnej cene do 2 000 eur. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 0  

                                    proti  1 Franko,  zdržal sa 4  Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi,  

 

Hlavný kontrolór - navrhuje zaoberať sa s výberovými konaniami a treba stanoviť podmienky 

verejného obstarávania. 

Starosta obce – obec vypracuje smernicu alebo VZN  

 

b/ Zumba  

Predseda kultúrnej komisie oboznámil poslancov, ţe dňa 3.3.2012 komisia plánuje uskutočniť 

dvojhodinový Zumba maratón v kultúrnom dome s certifikovaným inštruktorom Jánom Bumbákom. 

Ţiada poslancov o schválenie výdavkov na nákup občerstvenia pre účastníkov a odmenu inštruktorovi. 

Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 

OZ schvaľuje usporiadanie Zumba maratónu dňa 3.3.2012 v kultúrnom dome s úhradou nákladov do 

výšky 200 eur. 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za  5 /, Franko Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, /, 

                                    proti  0 Franko,  zdržal sa 0  ,  
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K bodu číslo 14 - Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapisovateľka : Mária Fajdelová   ..................... 

Overovatelia zápisnice: Lukáč Attila     ....................... 

                                       Béreš Zoltán    ....................... 

 

 

                                                                                                   Štefan Czinke, starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 29 

zo dňa 23.02.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 23 februára 2012. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

Hlasovanie: za 6 / Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč / 

                    proti  0, zdržal sa 0   

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 30 

zo dňa 23.02.2012 

 

s c h v a ľ u j e  

 

návrhovú komisiu v nasledovnom zloţení:  Lukáč Attila a Béres Zoltán 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, / 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                            starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 31 

zo dňa 23.02.2012 

 

s c h v a ľ u j e  

 

štruktúru webstránky obce na základe predloţeného grafického návrhu, ktorý tvorí prílohu uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 32 

zo dňa 23.02.2012 

 

s c h v a ľ u j e  

 

a/  vypracovanie a podanie ţiadosti o poskytnutie dotácie v pôsobnosti Ministerstva financií SR na 

projekt: „Rekonštrukcia obecného rozhlasu“ 

b/ spolufinancovanie projektu zo strany obce Vojany vo výške 10% čo predstavuje 1 430,00 eur 

z celkových nákladov projektu tj. 14 300,00 eur s DPH. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 33 

zo dňa 23.02.2012 

 

o d r o č u j e 

 

body programu dnešného zasadnutia č. 6 a7 na plánované zasadnutie OZ koncom marca 2012. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6/Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

__________________________________________________________________________ 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 34 

zo dňa 23.02.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Vojany na prvý polrok 2012, ktorý tvorí prílohu 

uznesenia 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 35 

zo dňa 23.02.2012 

 

berie na vedomie 

 

Záznam z kontroly hlavného kontrolóra zo dňa 1.2.2012 ohľadom Kontroly Všeobecne záväzného 

nariadenia obce Vojany č. 1/2005 o poskytovaní dotácií. Záznam tvorí prílohu uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 36 

zo dňa 23.02.2012 

 

berie na vedomie  

 

Správu o vykonanej kontroly hlavného kontrolóra zo dňa 1.2.2012 ohľadom Organizačné poriadku 

obecného úradu. Záznam tvorí prílohu uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 37 

zo dňa 23.02.2012 

 

v o l í 

 

na základe návrhu predsedu kultúrnej komisie Gabriela Franka členov kultúrnej komisie pri OZ 

Vojany:  Fajdelová Mária, Juhász Ján, Bračoková Ida, Anna Franková 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ  

                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Franko, Kark, Kaszonyi, Lukáč, /, 

                                    proti  0,  zdržal sa 1 Jakub    

 

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 38 

zo dňa 23.02.2012 

 

berie na vedomie  

 

správu o plnené rozpočtu k 31.12.2011. Správa tvorí prílohu uznesenia. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi,/, 

                                    proti  0,  zdržal sa 1 Lukáč,    

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 39 

zo dňa 23.02.2012 

 

berie na vedomie  

 

správu „Informácie o projekt Zberný dvor Drahňov“. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi,/, 

                                    proti  0,  zdržal sa 0    

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 

 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 40 

zo dňa 23.02.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

 

vypracovanie PD na zateplenie budovy Obecného úradu Vojany výberovým konaním v maximálnej 

cene do 2 000 eur. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za 0  

                                    proti  1 Franko,  zdržal sa 4  Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi,  

 

 

Štefan Czinke 

                                                                                     starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 

 

 

U Z N E S E N I E                                                      číslo 41 

zo dňa 23.02.2012 

 

s c h v a ľ u j e 

usporiadanie Zumba maratónu dňa 3.3.2012 v kultúrnom dome s úhradou nákladov do výšky 200 eur. 

 

Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 

                         hlasovanie: za  5 /, Franko Béreš, Jakub, Kark, Kaszonyi, /, 

                                    proti  0 Franko,  zdržal sa 0  ,  

 

Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  

 


